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摘  要

培训作为一种专业化程度较高的教育模式，深受众多学生和职员的喜爱。随着

培训规模的扩大，对招生管理工作有了更高的要求，传统的招生模式存在诸多缺

陷，已不能满足当前所需。因此，结合培训机构的实际所需，开发出一套有利于招

生报考管理的系统势在必行。基于此，本文研究并开发了一套基于 Java Web 的网

上培训报名系统。 

本文论述了网上报名系统的研究背景、研究意义、国内外现状对比及其可能的

发展趋势，对系统开发的相关技术进行了介绍，并详细分析了系统的需求，设计了

系统的结构，实现了系统的功能，测试了系统的效果。
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ABSTRACT

As a highly specialized educational model, training is deeply loved by many students and 

employees. With the expansion of training scale, higher requirements are put forward for enrollment 

management. The traditional enrollment model has many defects and can no longer meet the current 

needs. Therefore, combined with the actual needs of training institutions, it is imperative to develop a 

system conducive to enrollment management. Based on this, this paper studies and develops an online 

training registration system based on Java Web.

This paper discusses the research background, research significance, comparison of current 

situation at home and abroad and its possible development trend, introduces the related technologies of 

system development, analyzes the system requirements in detail, designs the system structure, realizes 

the system functions, and tests the system effects.
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